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Abstract (en)
The pallet (1) has an upper deck (2) serving as a standing surface for the goods. Standing feet (8, 9) are assembled on underside of the upper deck
using runners (10). Accommodation channels (5) are formed into the upper deck for affixing a reinforcement strip. The upper deck is divided into two
rectangular partial regions, each comprising an accommodation channel for the strip. The accommodation channel is disposed diagonally in one of
the partial regions. The accommodation channels are disposed in a progression of a border between the partial regions.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Palette (1) zur Lagerung und zum Transport von Gütern bestehend aus einem als Standfläche für die Güter dienenden
Oberdeck (2), an die Unterseite des Oberdecks anmontierbaren Standfüßen (8,9), sowie aus im Oberdeck eingeformten Aufnahmekanälen
(5,6,7,13,14) für die Einbringung mindestens einer Verstärkungsleiste (12,15,16,17,18), die dadurch gekennzeichnet ist, dass das Oberdeck in
mindestens zwei rechteckige Teilbereiche unterteilt ist und jeder Teilbereich einen Aufnahmekanal (6) für eine Verstärkungsleiste (18) aufweist, der
in der Teilbereichsdiagonalen angeordnet ist.
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